



Terms and Conditions for Standard Chartered Cathay Mastercard / Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking / Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private Dining and Spa Offers at The Peninsula Hong Kong (“Offer”)

1. The promotion period of this Offer is from 1 January 2023 to 31 December 2023 (both dates inclusive) (the “**Promotion Period**”).
2. This Offer is only applicable to both the principal and supplementary cardholders (“**Cardholders**”) of Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private (each an “**Eligible Card**”) issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”).
3. Cardholders will be entitled to the Offer for all eligible transactions (“**Eligible Transactions**”) made with their Cards at The Peninsula Hong Kong (the “**Hotel**”) as follows:

Dining	Spa
15% discount on food and beverage consumption at The Lobby, The Peninsula Hong Kong	15% discount on second spa treatment at The Peninsula Spa, The Peninsula Hong Kong

4. To be entitled to the Offer, the Cardholders must settle the whole payment with an Eligible Card within the Promotion Period.
5. Asia Miles Limited (“**AML**”) and the Hotel reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without further notice. All matters or disputes will be subject to the final decision of AML and the Hotel.
6. In case of any dispute, the Hotel reserve the right of interpretation to the extent permitted by the applicable laws.
7. Other general terms and conditions apply. Please visit the Hotel website for details.
8. In the event of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Additional Terms and Conditions for Dining

1. This Offer is available to all food and beverage consumption at The Lobby on Monday to Thursday, except public holidays.
2. The Offer is also not applicable on 1 and 21 to 25 January, 14 February, 7 to 10 April, 14 May, 18 June, 1 July, 1 October, 22 to 26 and 31 December 2023 and all private events during the Promotion Period.
3. Hotel reserves the right to change the menu items and price due to the seasonality and availability of ingredients without advance notice.
4. No splitting of the transaction is allowed for this Offer.
5. This Offer is not applicable to 10% service charge, takeaway menus, special menus, in-room private dining, guest chef promotions, wine dinner, corkage fee, cake-cutting fee, private or



corporate functions, banquets, merchandising, PenFare at Home, festive products, gift certificates and cooking class.

6. The Hotel reserves the right to change or cancel any reservation in the event of private bookings.
7. The Hotel reserves the right to temporarily close the Offer bookings due to private events and special circumstances.
8. This Offer cannot be used in conjunction with other discounts, special offers, year-round offers, on-going promotions, gift certificates and/or privilege cards.

Additional Terms and Conditions for Spa

1. This Offer is available to the second spa treatment at The Peninsula Spa on Sunday to Thursday.
2. This Offer is subject to 10% service charge.
3. Advance booking is required and subject to availability. Any cancellations must be made 24 hours prior to treatment.
4. This Offer cannot be used in conjunction with any other promotions, gift certificates, gift cards and credit card promotions.

渣打國泰 Mastercard / 渣打國泰 Mastercard – 優先理財 / 渣打國泰 Mastercard – 優先私人理財 – 香港半島酒店餐膳及水療護理服務折扣優惠 (「優惠」) 之條款及細則

1. 此優惠之推廣期為2023年1月1日至2023年12月31日，包括首尾兩天(「推廣期」)。
2. 此優惠只適用於由渣打銀行(香港)有限公司(「銀行」)發行之渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard – 優先理財及渣打國泰 Mastercard – 優先私人理財(「合資格信用卡」)之主卡及附屬卡持卡人(「持卡人」)。
3. 持卡人憑合資格信用卡於香港半島酒店(「酒店」)所作的合資格簽賬(「合資格簽賬」)可享優惠，詳情如下：

餐膳	水療服務
於香港半島酒店大堂茶座惠顧午膳及晚膳，可享餐飲 85 折優惠	於半島水療中心享用水療護理服務，第二項護理療程可享 85 折優惠

4. 持卡人須於推廣期內憑合資格信用卡支付全部款項，以享優惠。
5. 亞洲萬里通有限公司(「亞洲萬里通」)及酒店保留隨時更改、延長、終止或取消此優惠，以及修訂本條款及細則之權利而無需作任何通知。如有任何爭議，亞洲萬里通及酒店將保留最終決定權。
6. 如有任何爭議，酒店保留最終決定權。
7. 須受其他一般條款及細則約束。詳情請參閱酒店網頁。
8. 中英文版本內容如有歧義，概以英文版為準。

餐膳優惠的附加條款及細則

1. 此優惠適用於香港半島酒店大堂茶座午膳及晚膳餐飲消費(星期一至星期四，公眾假期除外)。
2. 此優惠並不適用於2023年1月1日、21至25日、2月14日、4月7日至10日、5月14日、6月18日、7月1日、10月1日、12月22日至26及31日，及推廣期內所有私人活動日。
3. 酒店保留更改餐牌菜式及價格之權利，恕不另行通知。

4. 此優惠不接受分單。
5. 此優惠不適用於加一服務費、外賣餐單、特別餐單、客房送餐服務、客席廚師推廣、品酒晚宴、開瓶費、切餅費、私人或公司活動、會議及宴會、婚宴、零售商品、餐飲遙距下單服務「PenFare at Home」、節日商品、禮品卡及名廚烹飪班。
6. 酒店保留取消或更改預訂的權利。
7. 因應私人活動及特別情況，酒店有權暫停優惠預訂。
8. 此優惠不可與其他折扣、特別優惠、全年優惠、推廣、禮券及 / 或會員卡同時使用。

水療護理服務的附加條款及細則

1. 此優惠適用於半島水療中心享用之第二項水療護理療程(星期日至星期四)。
2. 此優惠須另加 10%服務費。
3. 須提前預訂療程，並視乎服務供應情況而定。如客人需取消預訂，請於享用療程前 24 小時前通知半島水療中心。
4. 優惠不可與其他優惠、禮券、禮品卡及 / 或其他信用卡優惠同時使用。